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وزير خارجه پيشين باکو خواهان علني شدن گفگوهاي صلح قره باغ شد

توفيق ذوالفقاروف، وزير خارجه پيشين جمهوري آذربايجان از مخفي نگه داشته شدن محتواي مذاکرات صلح قره باغ

انتقاد کرد و خواهان توضيح وزير امور خارجه اين کشور در اجلاس محرمانه يا علني مجلس جمهوري آذربايجان در اين

باره شد.

به گزارش آران نیوز به نقل از پايگاه اينترنتي « قاينار اينفو » توفيق ذوالفقاروف گفت : « پس از درگيري آوريل 2016 ( ميان جمهوري آذربايجان و ارمنستان ) ، دو مساله مطرح

شد. مساله نخست، موضوعات امنيتي مورد ادعاي ارامنه بود که دولت هاي ميانجي صلح نيز از اين موضع حمايت مي کردند. مساله دوم را (جمهوري) آذربايجان مطرح کرد و

خواهان برگزاري مذاکرات واقعي و سازنده براي حل مساله قره باغ شد و همه اين تصور را داشتند که براي واقعي بودن مذاکرات ، بايد ابتدا بخشي از اراضي اشغال شده، آزاد

شوند. تقريبا دو سال است که اين مذاکرات ادامه دارد. اما، نتيجه اين است که هيچ گفتگوي واقعي موجود نيست و وضعيت سياسي تغييري نکرده است. (برعکس)، موضع

نخبگان سياسي ارمنستان سخت تر هم شده است. با آنکه نمي توان گفت تمامي خواسته ارامنه محقق شده، اما بخشي از آن در حال اجراست و ناظران آتش بس زيادترمي

شود.»
توفيق ذوالفقاروف گفت : « مسايل زيادي وجود دارد که بايد المار محمدياروف، وزير خارجه جمهوري آذربايجان در نشست محرمانه مجلس توضيح دهد. من در زمان سفير بودنم

( تا سال 2015 ) در نشست ها با وزير خارجه شرکت مي کردم. اما ، او به سفرا نيز مطلبي را بيان نمي کرد. اين مخفي کاري براي چيست؟ براي ما صلح ميان المار محمدياروف و

ادوارد نعلبنديان ( وزراي خارجه جمهوري آذربايجان و ارمنستان ) لازم نيست. براي ما، صلح ميان دو ملت و دو کشور لازم است. »
توفيق ذوالفقاروف گفت : « افزايش شمار ناظران آتش بس نمي تواند دست و پاي (جمهوري) آذربايجان را ببندد. ارامنه خواهان اين بودند که تجهيزات نظارتي ويژه در طول خط

آتش بس نصب شود. اما، (جمهوري) آذربايجان آن را نپذيرفت. دستاورد ارامنه در پايين ترين سطح، اين بوده است که هفت نفر به شمار ناظران آتش بس افزوده خواهد شد.

اگر (جمهوري) آذربايجان با افزايش هفت نفر به ناظران آتش بس ، موافقت کرده است، المار محمدياروف دستکم در نشستي محرمانه آن را توضيح دهد. ضيافت عسگروف،

نايب رييس اول مجلس ( جمهوري) آذربايجان و رييس کميسيون امور امنيتي و دفاعي مجلس با افزايش شمار ناظران آتش بس قره باغ مخالفت کرده است. دستکم توضيح

داده شود که اگر جمهوري آذربايجان به افزايش هفت نفر به شمار ناظران آتش بس رضايت داده، در مقابل آن چه امتيازي دريافت کرده است؟ »
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